



匡智會本著「匡扶智障」的精神，致力為智障人士提供適切培訓及賦權機會，其中社會企業部在 1999 年成立，讓學員在真實工作環境中接受不同類型在職培訓，增強技能與自信。

Established in 1999, Hong Chi Social Enterprise Office (SEO) has been committed to providing on-the-job training for individuals with intellectual disabilities in real work environments, helping them build practical skills and confidence.

健豪工作態度積極，勇於學習。若社會各界能給予特殊需要人士更多工作機會，助人助己，推動共融理念，將為社會注入更多正能量。

Kin-ho is proactive and motivated to learn. By providing more working opportunities for individuals with special needs, we foster mutual support, encourage inclusion, and contribute to a more positive and vibrant society.



張健豪  
船務及行政文員  
Shipping and  
Administrative Clerk

張嘉揚  
分區經理  
Branch Manager



我在工作中，學習工作技巧，現能熟練地應用行業相關知識。還能與上司、同事以及海外客戶溝通合作，感到非常滿足。

I am pleased to have the opportunity to learn and apply industry knowledge at work, as well as collaborate with supervisors, colleagues, and overseas clients.

今年 28 歲的健豪，在匡智松嶺綜合職業訓練中心畢業，期間於本會社會企業部實習，在真實職場環境中學習客戶溝通技巧及工作技能。在個人努力及導師指導下，逐步成長為能獨立工作的員工。健豪於 2024 年 6 月成功獲聘，在領航全球配運有限公司任職船務及行政文員，負責處理報價單等船務文件，並透過電郵和 WhatsApp 與海外同事及客戶聯繫。任職一年多以來，健豪表現穩定，獲上司及同事一致正面評價，印證匡智學員只要有適當的培訓及支持，他們也可在公開就業中充當重要一員。

Kin-ho, 28 years old, graduated from Hong Chi Pinehill Integrated Vocational Training Centre. Through an internship at Hong Chi Social Enterprise Office, he developed customer communication skills. With his effort and instructors' guidance, he transformed into an independent employee. In June 2024, he joined Synergy-Cargo Group as a Shipping and Administrative Clerk, responsible for handling quotations and other shipping-related documents, and communicating with overseas colleagues and clients by email and WhatsApp. Over the past year, Kin-ho earned positive feedback from both supervisors and colleagues - showcasing the potential and value of Hong Chi trainee in open employment.

匡智社會企業部屬非政府津貼資助項目，營運自負盈虧。懇請您踴躍捐款支持本會，為智障人士提供培訓機會，增加他們公開就業的機會，攜手共建多元共融社會！

Hong Chi SEO operates without government funding. Your donation helps sustain training and expand employment opportunities for individuals with intellectual disabilities. Join us in building an inclusive society.

匡智會自 1965 年成立至今，已發展成為全港最具規模專為智障人士及其家庭服務的非牟利機構之一。現時，本會屬下共有 106 個服務單位，為逾 9,800 名不同年齡及智障程度的人士提供特殊教育、職業訓練及康復治療等全面服務。

Hong Chi Association founded in 1965, has grown to become one of the most well-established non-profit organisations dedicated solely to serving over 9,800 people of all ages and all grades with intellectual disabilities and their families in Hong Kong. It operates 106 service units to provide comprehensive services.

#### 聯絡我們 Contact Us

地址 : 香港灣仔軒尼詩道15號溫莎公爵社會服務大廈705室  
Address : Room 705, Duke of Windsor Social Service Building, 15 Hennessy Road, Wan Chai, Hong Kong  
電話 Tel : 2661 0709  
傳真 Fax : 2866 0471  
電郵 Email : cfr@hongchi.org.hk  
網址 Website : www.hongchi.org.hk

9311 9651 Hong Chi Association hca\_hongchi